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Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Milyen módon kívánják privatizálni az állami földterületeket? ”
címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr!

A földtulajdonosok köréből a földhivatalok által is megerősített meglep ő információ jutott a birtokomba. A
földtulajdonosok olyan értesítést kaptak egyes földhivataloktól, hogy a tulajdonukat képező eddig ismert
„aranykoronában” nyilvántartott földmennyiségen felül nekik az általuk ismerttő l több föld van a tulajdonukban .
Ezek az értesítések jellemzően az osztatlan közös tulajdonban lévő földeket birtokló, így a területét tekintve ne m
ismert, hanem csak a földmennyiséget ismerő tulajdonosokhoz jutottak el. A hírek szerint megindult ezeknek a
„talált” földeknek a felvásárlása és annak kiméretése . Mivel nyilvánvalóan a földmennyiség nem növelhető , az a
megoldás született, hogy a plusz területeket az állami tulajdonú földek terhére kell biztosítani . Az is teljesen
egyértelmű, hogy az egész problémakör a rendezetlenség, az osztatlan közös földek kimérésének elmulasztása, a
nyilvántartások hibája miatt állhatott elő . Kérdezem tehát Miniszter Urat :

n Hogyan kívánja kezelni ezt a problémát, netán a földprivatizáció egy újabb változatával állunk szembe ?

Várom válaszát.

Budapest, 2008 . december 10 .
Tisztelettel :

Bodó Imre
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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